
Latvijas Universitātes Ķīmijas fakultātes Studentu pašpārvaldes kopsapulces

PROTOKOLS

MS Teams

18.07.2022.

Sēdes sākums:  19:00

Sēdi vada: Anete Patrīcija Raiskuma

Sēdi protokolē: Viktorija Galaktionova

Sēdē piedalās: Anete Patrīcija Raiskuma, Viktorija Galaktionova, Artūrs Mazarevičs, Beatrise
Dembovska, Julija Lukaševiča, Laura Pauniņa, Jānis Šadauskis, Matīss Sondars, Vitalijs
Dimitrijevs, Toms Elvijs Šusts, Līva Krista Učelniece, Beāte Krūze,

Viesi: Darija Zaharova, Arturs Atvars, Rūdolfs Jānis Zabolockis, Diāna Sloboda, Jeļena
Sušinska.

Darba kārtība:

1. LODEs aktualitātes
2. Aristoteļa aktualitātes
3. Citi jautājumi

1. LODEs aktualitātes

Ir iecelti organizatori posmu rīkošanai. Diāna un Sabīne atbild par ēdienu (tajā skaitā arī nakts
zupu). Par fotogrāfijām atbild Diāna (daļēji), Edis un Elza. Par enerdžaizeriem atbild Vitalijs,
Arturs, Darija un Viktorija. Darija un Viktorija arī atbild par rituālu. Atbildību par ēdiena trasi
uzņemas Beāte un Ļena.

Nepieciešams aizpildīt orgu kreklu tabulu, lai laicīgi veiktu pasūtījumu.

Nepieciešams uztaisīt anketu pasākuma dalībniekiem. Tā kā ir nepieciešama savlaicīga
pieteikšana, tika nolemts dalībniekiem dot 3 nedēļas anketas aizpildīšanai. Par anketas izveidi
atbild Beāte.



2. Aristoteļa aktualitātes

Tika apspriests, ka 2. augustā jāfilmē video-sveicienu. Jānis Šadauskis, Matīss Sondars, Rūdolfs
Jānis Zabolockis, Evelīna Elva Sirmā, Viktorija Galaktionova un Laura Pauniņa piekrita
pievienoties video.

Tika piedāvātas vairākas idejas. Pirmkārt, var parādīt eksperimentus, otrkārt, iespējams, video
var sadalīt pa ķīmijas nozarēm (parādīt organiskās, neorganiskās u.c. ķīmijas “būtību”).

Iepriekš nepieciešams apspriest, kur un ko tiks filmēts, lai varētu pieprasīt laboratorijas un
aprīkojumu.

3. Citi jautājumi

Bakalauru līgumu parakstīšana

Tika izvēlēti cilvēki, kuri būs klāt līgumu parakstīšanas laikā.

25.07. – Vitalijs un Anete
26.07. – Vitalijs un Evelīna
27.07. – Matīss un Beāte
28.07. – Matīss un Jānis (iespējams)
29.07. – Beāte un vēl kāds cilvēks

3.2. Canelle tabula

Tika pārrunāta sadarbība ar Cannelle Bakery daudzos pasākumos. Tika pārrunāts, kādiem
pasākumiem nepieciešama sponsoru palīdzība, kādos datumos, cik plānots dalībnieku skaits un
kāda produkcija ir nepieciešama no sponsoriem.

Anete Patrīcija Raiskuma pasludina sēdi par slēgtu.

Sēde slēgta: 19:53

Sēdi vadīja: Anete Patrīcija Raiskuma / A. P. Raiskuma /

Protokolētājs: Viktorija Galaktionova / V.
Galaktionova /

PROTOKOLA IZRAKSTS PAREIZS LU ĶF SP priekšsēdētāja:                   /                           /


